
Rada Miejska                                                                                       

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł   Nr  XXVIII/2013 

 

z XXVIII-mej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  

8 stycznia 2013 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00  , a zakończono o godz. 16:35. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

 Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          -  Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     -  Damian Artuszewski 

-  Z-ca Kierownika Referatu Budżetu i Finansów – Wioletta Chętnicka 

-  Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

-  Pracownik Urzędu Miejskiego                    -   Dariusz  Sobaszkiewicz.                                                                                                                                                                

- Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta - Kacper Kłosowski 

Zatwierdzony porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w  

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu  

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2013. 

5. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XXVIII-mej sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego-

Bogdana Cieplaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (15 

„za”) wybrała radnego – Bogdana Cieplaka na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego z dnia 02 stycznia 2013r. o zwołanie sesji  Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Radny – P. Jankowski 

 Wnoszę o rozszerzenie porządku obrad o punkt zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Czy p. Burmistrz wyraża zgodę na rozszerzenie porządku obrad? 

Burmistrz –J. Blank 

Panie przewodniczący złożyłem na ręce pana przewodniczącego wniosek z zaproponowanym 

porządkiem obrad, który konsultowałem z panem mecenasem. 
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Adwokat – T. Kwiatkowski 

Sesja została zwołana  w trybie art. 20 ust.3, czyli na wniosek pana Burmistrza. W związku z  

§ 4 tego samego przepisu stosuje się przepis wcześniejszy o tym, że rada gminy może 

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady pod warunkiem, że wnioskodawca wyrazi na to zgodę. Wnioskodawca, zgodnie z 

ustawą, ma prawo zaproponować taki porządek obrad, który w jego przekonaniu, wymaga 

decyzji rady. Rada  z kolei przyjmuje ten porządek obrad albo go nie przyjmuje albo go 

zmienia, ale też głosowaniem rady. Nie ma nic z automatu, tak to bym powiedział, że  coś bez 

decyzji rady z automatu mieści się w porządku obrad. Tak nie jest. To pozostaje w gestii rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

W takim razie jak mają się do tego zapisy statutowe? 

Adwokat – T. Kwiatkowski 

W pierwszym rzędzie stosujemy ustawę, w drugim rzędzie stosujemy statut, jeżeli nie jest 

sprzeczny z ustawą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Czy ten statut jest  sprzeczny z ustawą? 

Adwokat – T. Kwiatkowski 

Nie jest sprzeczny. Uważam, że zapis w szczególności nie wyczerpuje regulacji ustawowej, 

która daje prawo zgłoszenia porządku obrad wnioskodawcy,  podlegającemu zatwierdzeniu 

przez radę, bądź nie. To jest w gestii rady, bo gdyby to było z automatu nie byłaby potrzebna 

zgoda rady w formie głosowania, ponieważ ustawa by już decydowała o tym jaki porządek 

rada ma przyjąć, a to rada decyduje o tym czym się zajmuje na sesji. Jeszcze raz powtarzam, 

gdyby porządek był narzucony ustawą czy statutem nie wymagałoby to akceptacji w formie 

glosowania rady, a tak nie jest. Radni decydują w formie glosowania nad czym chcą 

debatować, tak bym to określił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Jak należy rozumieć zapis w statucie, że porządek obrad obejmuje w szczególności i  są tam 

wymienione punkty?  

Adwokat – T. Kwiatkowski 

Nie wyczerpuje ani nie narzuca, tak to bym powiedział. To nie znaczy, że to musi być i że 

może być tylko to. Porządek obrad narzuca art. 18 ustawy o samorządzie gminnym, czyli to 

co pozostaje w kompetencji rady i radni decydują o tym czym na sesji chcą się zająć. Stąd jest 

zapis w ustawowy, że rada przyjmuje porządek obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Rozumiem, że pan Burmistrz podtrzymuje treść swojego wniosku, tak panie Burmistrzu? 

Burmistrz – J. Blank 

Tydzień temu była sesja. Kolejna  będzie jeszcze w styczniu, na której będą z zapytania i 

wnioski radnych. 

Radny – P. Jankowski 

Składam wniosek o odrzucenie porządku obrad. 

Adwokat – T. Kwiatkowski 

Wniosek podlega głosowaniu w punkcie o przyjęciu porządku obrad. To jest reasumpcja tego 

wniosku. Jeżeli rada przyjmie ten porządek, to podlega on rozpoznaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Na zmianę porządku obrad zgodę musi wyrazić wnioskodawca. 

Adwokat – T. Kwiatkowski 

To nie jest wniosek o zmianę tylko o nie przyjęcie tego porządku. 

Radny – P. Jankowski 

Zgłaszam wniosek o odrzucenie porządku obrad XXVIII-mej sesji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim w dniu 8 stycznia 2013 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poddał pod głosowanie wniosek 

radnego – P. Jankowskiego o odrzucenie porządku obrad XXVIII-mej sesji Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście Lubawskim w dniu 8 stycznia 2013 r. 

Rada Miejska przy 1 głosie „za” i 14 głosach przeciw odrzuciła wniosek radnego – P. 

Jankowskiego. 

Radny – P. Jankowski  

Proszę, aby p. przewodniczący pozwolił opuścić mi salę obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Nie mam prawa zatrzymywać nikogo, drzwi są otwarte. 

Radny – P. Jankowski opuścił salę obrad. 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XXVIII-mej sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVI/180/2012 Rady Miejskiej w  

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu  

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2013. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXVIII/185/2013 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 5 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XXVIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

                                                                                                        

Bogdan Cieplak                                                                                      Marcin Deja            

 

 

 

 

 

 

 


